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Střítěž u Jihlavy 

 

 

Zpráva ústředního poradce chovu 

 

Vážení přátelé,  

dovolte mi, abych Vás všechny přivítala na tomto přátelském setkání. Seznámím Vás s řešením 
problémů, které se vyskytly a krátkou statistikou chovu za loňský rok 2017. 

Přehled chovu bude jako každým rok podrobně zpracován v časopise našeho klubu po 
obdržení všech potřebných materiálů z plemenné knihy. Snad ve stručnosti – vrhů bylo zapsáno 
111, celkem narozených štěňat bylo 617 – 305 psů, 312 fen  registrováno 586 štěňat  - 286 psů, 
300 fen. 

Na zkouškách chovnosti bylo v roce 2017 předvedeno 89 jedinců – 23 psů a 66 fen, jedna fena 
nebyla zařazena. 

Myslím, že chov u nás je na velmi dobré úrovni, zahraniční krytí a import kvalitních jedinců u 
nás není výjimkou, co náš chov dělá kvalitnějším. 

Chovatelé jsou určitě před chovem příslušnými poradci chovu poboček informováni o 
podmínkách chovu v současnosti a myslím, že nebude potřeba řešit problémy nesplnění 
podmínek chovu (třeba chybějící výstava) anebo krytí nechovným psem. 

Do dalšího roku Vám přeji hodně úspěchů v chovu  a spoustu odchovaných štěňat. 

 

 

MVDr. Emilie Klečková  
ústřední poradce chovu Boxerklubu ČR 

 

 

 


